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K bodu 1/ 
Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna) 
 
„Dobrý deň kolegyne, kolegovia. Vážené poslankyne, vážení poslanci v súlade s § 13 ods. 4 
písmeno a) zákona číslo 369/1990 zbierky o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
otváram druhé pracovné zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna konané vo 
volebnom období 2022 - 2026. Dnešné zasadnutie Mestského zastupiteľstva bolo zvolané v 
súlade s ustanovením § 12 ods. 1 zákon o obecnom zriadení a boli naň pozvaní všetci poslanci 
Mestského zastupiteľstva s platným mandátom. Z 18 poslancov je prítomných 17 poslancov, 
preto vyhlasujem zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za schopné právoplatne 
sa uznášať. Z dnešného rokovania sa ospravedlnil niekto? Nie. Dovoľte mi, aby som na 
dnešnom zasadaní Mestského zastupiteľstva privítal predovšetkým vás poslancov Mestského 
zastupiteľstva, ako aj hlavnú kontrolórku mesta Brezna, prednostu MÚ, vedúcich odborov, 
zástupcov médií, ako aj všetkých prítomných občanov. Vážené poslankyne, vážení poslanci 
týmto považujem zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za otvorené.“  
 
 
K bodu 2/ 
Skúška hlasovacieho zariadenia 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna) 
 
„Ideme aj k skúške hlasovacieho? Funguje, hej chlapi? Dobre, ideme ďalej. Podmienky viete, 
hej, že v prípade, že by ste sa vzdialili, ale predpokladám, že vzhľadom na čas, ktorý na to 
máme, tak nie, tak si treba vybrať kartu.“  
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K bodu 3/ 
Procedurálne otázky 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna) 
 
„Budú 3 procedurálne otázky. Schválenie programu rokovania. Program rokovania vám bol 
doručený písomne spolu s pozvánkou. V programe rokovania navrhujem tieto zmeny a 
doplnky. Za bod 3 doplniť správu výsledku kontroly dodržiavania a dodržania podmienok pre 
prijatie návratných zdrojov financovania úverov z Environmentálneho fondu, ktorý predkladá 
pani hlavná kontrolórka. Má ešte niekto pripomienky alebo doplnky k navrhovanému 
programu? Ak nie sú pripomienky, dávam hlasovať, kto je za, aby sa dnešné zasadnutie 
riadilo programom aj s doplnením, ktoré som uviedol, kto je za? Komu? Funguje, tak to je v 
poriadku. Dobre, vieme, že si tu a to je.... “ 
 
Hlasovanie číslo: 1 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 
Za:  16 
Proti:  0 
Zdržali sa:  0 
Nehlasovali:  1 
Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 
1.  Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
2.  Skúška hlasovacieho zariadenia 
3.  Procedurálne otázky 
4.  Správa o výsledku kontroly dodržania podmienok pre prijatie návratných zdrojov 

financovania - úverov z Environmentálneho fondu. 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

5.  Schválenie realizácie investícií mesta formou úveru a prijatie úveru od 
Environmentálneho fondu na financovanie investícií v zmysle podmienok 
špecifikácie 
podpory formou úveru  
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor riadenia projektov MsÚ Brezno zastúpený vedúcou odboru Mgr. Miladou 
Šimkovičovou 

 5.1 Schválenie realizácie investície „Modernizácia krytej plavárne, Brezno – 
Mazorníkovo“ v zmysle podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu 

 5.2 Schválenie realizácie investície mesta „Akčný plán a opatrenia mesta 
Brezna zamerané na zmiernenie dôsledkov zmeny klímy. Zvýšenie 
energetickej účinnosti materských škôl. Časť 1: Zvýšenie energetickej 
účinnosti budovy Materskej školy na ul. Hradby v Brezne“ formou úveru z 
Enviromentálneho fondu Slovenskej republiky 
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 5.3 Schválenie realizácie investície mesta „Akčný plán a opatrenia mesta Brezna 
zamerané na zmiernenie dôsledkov zmeny klímy“. Zvýšenie energetickej 
účinnosti materských škôl. Časť 1: Zvýšenie energetickej účinnosti budovy 
Materskej školy na ul. Boženy Němcovej v Brezne“ formou úveru z 
Enviromentálneho fondu Slovenskej republiky 

 5.4 Schválenie realizácie investície mesta „Dodávka separátoru čpavku, 
doskového výparníka a obehových čerpadiel“ formou úveru z 
Enviromentálneho fondu Slovenskej republiky 

 5.5 Schválenie realizácie investície mesta formou úveru z Environmentálneho fondu 
Slovenskej republiky „Kompostáreň Brezno“ (nákup technických zariadení 
na zhodnocovanie biologicky rozložiteľného a komunálneho odpadu) 

6.  Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
 
„Čiže z prítomných 17, za 16, nehlasoval 1. Konštatujem, že návrh bol schválený. Prešli by 
sme k voľbe návrhovej komisie so zreteľom na prerokované správy. Odporúčam Mestskému 
zastupiteľstvu zvoliť návrhovú komisiu v zložení, pani poslankyňa Donovalová, pán poslanec 
Turňa a pán poslanec Palovčík. Má niekto z poslancov pripomienky alebo pozmeňujúce 
návrhy? Ak nie, dávam hlasovať zloženie návrhovej komisie. Kto je za, aby návrhová komisia 
pracovala uvedenom zložení? Nech sa páči kolegyne, kolegovia, hlasujte. 
 
Hlasovanie číslo: 2 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 
Proti:  0 
Zdržali sa:  0 
Nehlasovali:  0 
Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
 
„18 prítomných, 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Za overovateľov zápisnice z 
dnešného zasadnutia poverujem poslancov Mestského zastupiteľstva, pána poslanca Garaja a 
pána poslanca Auxta. Zapísaním uznesení a vypracovaní zápisnice poverujem pani Mgr. 
Janku Štulajterovú, asistentku prednostky MÚ a tiež vás informujem o podpise zápisnice z 
predošlého zasadnutia z dňa 14. decembra 2022, boli určení poslanci, pán poslanec Baran a 
pán poslanec Tokár, ktorí podpísali zápisnicu bez výhrad.“  
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K bodu 4/ 
Správa  o výsledku kontroly dodržania podmienok pre prijatie návratných 
zdrojov financovania -  úverov z Environmentálneho fondu. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
 
„Prešli by sme k samotnému programu rokovania. Pod bodom 4 máme správu výsledku 
kontroly dodržania podmienok pre prijatie návratných zdrojov financovania úverov z 
environmentálneho fondu. Predkladá pani hlavná kontrolórka, tiež materiál spracovala, nech 
sa páči, poprosím ťa uviesť materiál.“ 
 
Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka mesta Brezna)  
 
„Ďakujem pekne. Vážený pán primátor, vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci. 
Dostali ste správu včera, pretože bolo potrebné spracovať údaje, aby sme mohli vôbec 
preveriť tieto podmienky na prijatie návratných zdrojov financovania. Na ostatnom 
zastupiteľstve v decembri sme schvaľovali úverový rámec, tzn., že sme schvaľovali celý objem 
úverov z Environmentálneho fondu a na základe pokynov z Environmentálneho fondu teraz 
musíme schvaľovať každý jednotlivý úver zvlášť, a preto, aby ste ho mohli schváliť, tak 
potrebujete moje stanovisko. Správu ste dostali, aspoň mám takú informáciu, že včera bola 
odoslaná, tzn., že ja som tak, ako som pri úverovom rámci, tak som preverila splnenie 
podmienok podľa zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy aj pri každom 
jednotlivom úvere, čiže vlastne máte tam vypísaný každý úver a ako sa ten úver premietne do 
splnenia tých podmienok, ktoré musíme splniť. Environmentálny fond má svoje vlastné 
tlačivo, čiže tá, trošku je tam aj zmena v tej správe, že máte to tam takú tabuľku, ktorú si oni 
vymysleli, čiže oni si aj skontrolujú § 17 ods. 6 písmeno a), čiže to pravidlo 60 % aj pravidlo 
25 %. Ak máte nejaké otázky, tak na ne odpoviem. Inak z mojej strany všetko. Asi ten záber je 
taký, že spĺňame podmienky samozrejme na prijatie tých. Tak ono by to bolo aj nelogické, keď 
úverový rámec spĺňal, tak samozrejme tie čiastkové úvery, to by bolo čudné aj vzhľadom k 
tomu, že ako som vám avizovala na poslednom zastupiteľstve, tak vlastne nám narástli príjmy 
za minulý rok a tým pádom aj to percento je samozrejme tým pádom nižšie, takže z mojej 
strany všetko, ďakujem.“ 
  
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Ďakujem pekne za uvedenie materiálu, nech sa páči kolegyne, kolegovia, otváram rozpravu 
k tomuto bodu. Ak do rozpravy nikto, rozpravu končím, žiadam návrhovú komisiu, aby 
predniesla návrh na uznesenie, nech sa páči.“ 
 
Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa mesta Brezno)  
„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie správu o výsledku kontroly dodržania 
podmienok pre prijatie návratných zdrojov financovania úveru z Environmentálneho fondu.“ 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce doplňujúce návrhy, ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
 
  
I/ berie na vedomie 
 
 
Správu o  výsledku kontroly dodržania podmienok pre prijatie návratných zdrojov 
financovania -  úverov z Environmentálneho fondu. 
 
Hlasovanie číslo: 3 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 
Proti:  0 
Zdržali sa:  0 
Nehlasovali:  0 
Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Zo 17 prítomných 17 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
  
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 01/2023, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
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K bodu 5/ 
Schválenie realizácie investícií mesta formou úveru a prijatie úveru od 
Environmentálneho fondu na financovanie investícií v zmysle podmienok 
špecifikácie podpory formou úveru 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Prešli by sme k bodu 5. To je schválenie realizácie investícií mesta formou úveru a prijatie 
úveru od environmentálneho fondu na financovanie investícií v zmysle podmienok špecifikácie 
podpory formou úveru. Ak súhlasíte, tak by sme spojili rozpravu o týchto bodoch, lebo v 
podstate ide o to isté. Je všeobecný súhlas? Nemá nikto s tým problém? Ak teda je všeobecný 
súhlas, tak spájame rozpravu k bodu 5 a nasledujúcim. Poprosím, poprosím, odbor riadenia 
projektov v zastúpení pani vedúcou magisterkou Miladou Šimkovičovou, nech sa páči uviesť 
materiál. Ja ešte predtým poviem to, že s väčšinou z vás som hovoril osobne, či už na komisii 
alebo na tom pracovnom stretnutí, ktoré sme mali v utorok, na ktorom vás bolo dosť. V 
podstate sme si vytvorili, vysvetlili tie podmienky. Je to samozrejme popísané aj v dôvodovej 
správe, ale ide o naozaj výhodnú formu financovania tých projektov, ktoré máme a zároveň aj 
refundácie, ktorou získame ďalšie prostriedky na ďalšie investície, ktoré máme plánované aj v 
tomto roku. Aj to je podstata a ten úrok 0,1 na 20 rokov fixný, tak to je, to nám nedá nikto 
dneska, hej to sú v podstate peniaze, ktoré nám zarobia z dôvodu inflácie už tento rok, ak ich 
preinvestujeme, samozrejme. Takže nech sa páči, môžeš pani vedúca.“ 
 
Mgr. Milada Mgr.Šimkovičová (vedúca odboru riadenia projektov)  
„Ďakujem pekne. Želám príjemný deň všetkým. Vážený pán primátor, zástupcovia, vážené 
poslankyne, poslanci, pani hlavná kontrolórka. Predložili sme tento návrh na schválenie 
investícií cez Envirofond, tak ako už bolo povedané, nebudem opakovať to, čo povedal pán 
primátor alebo pani hlavná kontrolórka. Zhrniem len, že ide o preinvestovanie kapitálových 
výdavkov určených na riešenia zamerané na oblasť životného prostredia samozrejme. V tomto 
prvom kroku predkladáme 5 projektov, z toho 3 žiadosti o úver už boli podané, takže iba ich 
doplníme o aktualizované uznesenia, ktoré musia byť, tak ako pani hlavná kontrolórka 
povedala v určitom tvare a znení. Na ďalšie 2 projekty budú odoslané žiadosti hneď zajtra, 
ako budú podpísané uznesenia. Je veľmi dôležité, aby sme boli rýchli, pretože o čerpanie 
Envirofondu je veľký záujem od samospráv, takže je podstatné, aby sme sa rýchlo zapojili. 
Týchto 5 projektov, ktoré sme pripravili v podstate prvá, prvý z nich je modernizácia krytej 
plavárne. Tento projekt ešte nezačal realizáciu, dostali sme naň dotáciu vo výške 1.250.000, 
zvyšné chceme prefinancovať cez Envirofond. Ďalšie 4 sú už projekty, ktoré sa zrealizovali a 
je to na financovanie vynaložených prostriedkov zo strany mesta Brezna. Čiže 
spolufinancovanie alebo navýšenie cien projektov. V celkovej výške žiadame teraz o úver v 
objeme 2.271.402 aj nejaké drobné. To ste dostali vlastne v dôvodových správach čiastkové 
sumy na každý z tých projektov. Je dôležité teda, aby sme čo najskôr podali žiadosti, aby nám 
úvery boli schválené. My budeme pokračovať ďalej. Predpokladám, že do riadneho 
zastupiteľstva pripravíme ďalšie podklady na ďalšie žiadosti o úver cez Envirofond, aby sme 
pokryli náklady mesta Brezna. V stručnosti asi všetko, nech sa páči, môžte sa pýtať, ak 
treba.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Áno, však ako som povedal, tak sme si povedali už väčšinu na tom pracovnom stretnutí a na 
komisiách. Nech sa páči, otváram rozpravu, môžte kolegyne, kolegovia. Pani poslankyňa 
Peťka Dzurmanová, nech sa páči, môžeš.“ 
  
PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  
„Ja sa chcem len opýtať, prosím, k tej plavárni, že či súčasťou toho prerobenia alebo teda 
prerobenie, môžem to tak povedať, je aj kúrenie. Lebo to tam nie je napísané. Tak som zostala 
teraz zaskočená, teda či je. To je hlavný, v podstate od toho sa to teda odvíja.“ 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Áno. Áno, v podstate všetky tie projekty a investície, ktoré teraz robíme. Odpoviem ja, ak 
môžem. Všetky projekty, ktoré robíme a investície a ktoré sa týkajú Environmentálneho fondu, 
tak majú buď ten environmentálny aspekt alebo šetrenie energie a to je práve tento projekt, 
pretože do toho zapájame aj prefinancovanie tej časti toho úveru, je hlavne na novú 
vykurovaciu sústavu a na alternatívny zdroj energie. A to je teda fotovoltika, hej. Čiže je to aj 
nový kotol a je to nová vykurovacia sústava.“ 
  
PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  
„Aj všetky tie, nielen kotol, ale všetky tie rozvody, hej?“ 
  
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Tak samozrejme s tým sa budú meniť aj rozvody, ktoré je potrebné meniť. Tie, ktoré 
potrebné meniť nie, tie sa meniť nebudú, ale v podstate v rámci tej technológie určite väčšina 
rozvodov vymenených bude. To je komplexná rekonštrukcia, celú plaváreň, keď zoberieš.“ 
 
PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  
„Ďakujem, lebo prepáčte, vy ste si to povedali, ale ja som na stretnutí nebola. Hovorím, že 
som z toho nevedela vyjsť a ešte mám jednu len takú asi technickú vec, ale asi tomu 
nerozumiem, že tu je napísané, schvaľuje 1.000.935 a dole v dôvodovej správe je, že pokrytie 
spolufinancovania vo výške minimálne 40 % a je tam tá istá suma uvedená. Tomu 
nerozumiem.“ 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Áno, to je podmienka environmentálneho. Prosím.“ 
 
Mgr. Milada Šimkovičová (vedúca odboru riadenia projektov)  
„Nie, môžem? To vychádza z toho, že celý celkové náklady na modernizáciu plavárne sú v 
určitom objeme cez 3.000.000, ale 1.250.000 sme dostali dotáciu, zvyšok je naše povinné 
spolufinancovanie + to, čo je neoprávnené v rámci dotácie a to je tých 1.935.000 a napísali 
sme to tak, že to je vlastne akoby 40 % na dofinancovanie.“ 
  
PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  
„Aha, rozumiem.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„To sme povinní cez pre ten fond na podporu športu.“ 
 
PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  
„Ďakujem pekne.“ 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Nech sa páči, ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím, žiadam návrhovú 
komisiu, aby predniesla návrhy na uznesenie. Nech sa páči.“ 
  
Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa mesta Brezno)  
„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje realizáciu investície modernizácia krytej 
plavárne Brezno - Mazorníkovo vo výške 1.935.362,90 EUR v zmysle podmienok špecifikácie 
Environmentálneho fondu.“ 
  
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
Schvaľuje 
 
realizáciu investície „Modernizácia krytej plavárne, Brezno – Mazorníkovo“ zameranej na 
zvyšovanie energetickej efektívnosti krytej plavárne vo vlastníctve mesta a zlepšenie 
životného prostredia vo výške 1 935 362,90 Eur v zmysle podmienok špecifikácie 
Environmentálneho fondu 
 
Hlasovanie číslo: 4 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 
Proti:  0 
Zdržali sa:  0 
Nehlasovali:  0 
Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 02/2023, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„18 prítomných, 18 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím ďalší návrh.“ 
  
Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa mesta Brezno)  
"Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje prijatie úveru od Environmentálneho fondu 
vo výške 1.935.362,90 EUR, modernizácia krytej plavárne Brezno - Mazorníkovo, ďalej ako je 
uvedené v texte.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce doplňujúce návrhy? Ak nie, sú hlasujte o návrhu.“ 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
Schvaľuje 
 
prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 1 935 362,90 Eur zabezpečeného 
blankozmenkou na financovanie investície „Modernizácia krytej plavárne, Brezno – 
Mazorníkovo“ v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru pre obce a vyššie 
územné celky 
s dobou splácania na 20 rokov. 
 
Hlasovanie číslo: 5 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 
Proti:  0 
Zdržali sa:  0 
Nehlasovali:  0 
Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 03/2023, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„18 prítomných, 18 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím ďalší návrh.“ 
  
Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa mesta Brezno)  
„Ďakujem. Akčný plán a opatrenia mesta Brezna zamerané na zmiernenie dôsledkov zmeny 
klímy, zvýšenie energetickej účinnosti materských škôl, časť 1 zvýšenie energetickej účinnosti 
budovy Materskej školy na ulici Hradby v Brezne vo výške 171.645,35 EUR.“ 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
Schvaľuje 
 
realizáciu investície „Akčný plán a opatrenia mesta Brezna zamerané na zmiernenie 
dôsledkov zmeny klímy. Zvýšenie energetickej účinnosti materských škôl. Časť 1: 
Zvýšenie energetickej účinnosti budovy Materskej školy na ul. Hradby v Brezne“ 
zameranej na zvyšovanie energetickej efektívnosti objektu vo vlastníctve mesta Brezna vo 
výške 171.645,35 Eur v zmysle podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu 
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Hlasovanie číslo: 6 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 
Proti:  0 
Zdržali sa:  0 
Nehlasovali:  0 
Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 04/2023, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„18 prítomných, 18 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Nech sa páči.“ 
  
Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa mesta Brezno)  
„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna schvaľuje prijatie úveru od Environmentálneho fondu 
vo výške 171.645,35 EUR. Akčný plán a opatrenia mesta Brezna zamerané na zmiernenie 
dôsledkov zmeny klímy, ako je ďalej uvedené v texte.“ 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
Schvaľuje 
 
Prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 171.645,35 Eur zabezpečeného 
blankozmenkou na financovanie investície „Akčný plán a opatrenia mesta Brezna 
zamerané na zmiernenie dôsledkov zmeny klímy. Zvýšenie energetickej účinnosti 
materských škôl. Časť 1: Zvýšenie energetickej účinnosti budovy Materskej školy na ul. 
Hradby v Brezne“ v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru pre obce 
a vyššie územné celky s dobou splácania 20 rokov. 

 
Hlasovanie číslo: 7 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 
Proti:  0 
Zdržali sa:  0 
Nehlasovali:  0 
Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 05/2023, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„18 prítomných, 18 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Nech sa páči.“ 
 
Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa mesta Brezno)  
„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje realizáciu investície akčný plán a opatrenia 
mesta Brezna zamerané na zmiernenie dôsledkov zmeny klímy, zvýšenie energetickej účinnosti 
materských škôl, časť 1, zvýšenie energetickej účinnosti budovy Materskej školy na ulici 
Boženy Němcovej v Brezne, ako je ďalej uvedené v texte.“ 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
Schvaľuje 
 
realizáciu investície „Akčný plán a opatrenia mesta Brezna zamerané na zmiernenie 
dôsledkov zmeny klímy. Zvýšenie energetickej účinnosti materských škôl. Časť 1: 
Zvýšenie energetickej účinnosti budovy Materskej školy na ul. Boženy Němcovej 
v Brezne“ zameranej na zvyšovanie energetickej efektívnosti budovy materskej školy vo 
vlastníctve mesta Brezna vo výške 56.377,30 Eur v zmysle podmienok špecifikácie 
Environmentálneho fondu 
 
Hlasovanie číslo: 8 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 
Proti:  0 
Zdržali sa:  0 
Nehlasovali:  0 
Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 06/2023, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„18 prítomných, 18 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Nech sa páči.“ 
 
Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa mesta Brezno)  
„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje prijatie úveru od Environmentálneho fondu 
vo výške 56.377,30 EUR akčný plán a opatrenia mesta Brezna zamerané na zmiernenie 
dôsledkov zmeny klímy, ako je ďalej uvedené v texte.“ 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Pripomienky, pozmeňujúce doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
Schvaľuje 
 
Prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 56.377,30 Eur zabezpečeného 
blankozmenkou na financovanie investície „Akčný plán a opatrenia mesta Brezna 
zamerané na zmiernenie dôsledkov zmeny klímy. Zvýšenie energetickej účinnosti 
materských škôl. Časť 1: Zvýšenie energetickej účinnosti budovy Materskej školy na ul. 
Boženy Němcovej v Brezne “ v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru pre 
obce a VÚC s dobou splácania 20 rokov. 

Hlasovanie číslo: 9 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 
Za:  18 
Proti:  0 
Zdržali sa:  0 
Nehlasovali:  0 
Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 07/2023, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„18 prítomných, 18 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Ide ti to Ivka, neboj sa.“ 
 
Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa mesta Brezno)  
„Mestské, ďakujem, Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje realizáciu investície 
mesta dodávka separátoru čpavku doskového výparníka a obehových čerpadiel vo výške 
83.160 EUR, ako je ďalej uvedené v texte.“ 
  
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
Schvaľuje 
 
realizáciu investície mesta „Dodávka separátoru čpavku, doskového výparníka 
a obehových čerpadiel“ zameranej na zvýšenie energetickej efektívnosti a z dôvodu 
modernizácie zimného štadióna vo vlastníctve mesta vo výške 83.160,00 Eur v zmysle 
podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu 
 
 
Hlasovanie číslo: 10 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 
Za:  18 
Proti:  0 
Zdržali sa:  0 
Nehlasovali:  0 
Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 08/2023, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Z 18 prítomných, 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Ešte máme jeden, áno? Dva? 
Tomáš prebral žezlo, nech sa páči.“ 
  
Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa mesta Brezno)  
„Lebo čísla sú zle, poď.“  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Čísla sú zlé?“  
 
Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa mesta Brezno)  
„Ale, že ja čítam zle čísla.“ 
  
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Ty čítaš zle čísla. No tak treba dobré čísla, aby sme mali v poriadku uznesenie. Nech sa 
páči.“ 
 
Mgr. Tomáš Turňa (poslanec)  
„Ďakujem. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna schvaľuje prijatie úveru od 
Environmentálneho fondu vo výške 83.160 EUR. Dodávka separátoru čpavku doskového 
výtvarníka obehových čerpadiel a ďalej, ako je uvedené v texte.“ 
  
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
Schvaľuje 
 
Prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 83.160,00 Eur zabezpečeného 
blankozmenkou na financovanie investície „Dodávka separátoru čpavku, doskového 
výparníka a obehových čerpadiel“ v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru 
pre obce a vyššie územné celky s dobou splácania 20 rokov. 
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Hlasovanie číslo: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 
Proti:  0 
Zdržali sa:  0 
Nehlasovali:  0 
Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 09/2023, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Z 18 prítomných, 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený, nech sa páči.“ 
  
Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa mesta Brezno)  
„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna schvaľuje realizáciu investície kompostáreň Brezno vo 
výške 24.857,40 EUR.“ 
  
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
Schvaľuje 
 
realizáciu investície „Kompostáreň Brezno“ (nákup technických zariadení na 
zhodnocovanie biologicky rozložiteľného a komunálneho odpadu) zameranej na rozvoj 
odpadového a obehového hospodárstva vo výške 24.857,40 Eur v zmysle podmienok 
špecifikácie Environmentálneho fondu 
 
Hlasovanie číslo: 12 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 
Proti:  0 
Zdržali sa:  0 
Nehlasovali:  0 
Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 10/2023, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„18 prítomných, 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa mesta Brezno)  
„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna schvaľuje prijatie úveru od Environmentálneho fondu 
vo výške 24.857,40 EUR Kompostáreň Brezno, ako je ďalej uvedené v texte.“ 
  
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
Schvaľuje 
 
prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 24.857,40 Eur zabezpečeného 
blankozmenkou na financovanie investície „Kompostáreň Brezno“ (nákup technických 
zariadení na zhodnocovanie biologicky rozložiteľného a komunálneho odpadu) v zmysle 
podmienok špecifikácie podpory formou úveru pre obce a VÚC s dobou splácania 20 rokov. 
 
Hlasovanie číslo: 13 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 
Proti:  0 
Zdržali sa:  0 
Nehlasovali:  0 
Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 11/2023, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Z 18 prítomných, 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 6/ 
Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezna)  
„Všetko, prešli by sme  k bodu 6 ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva. Ja vám 
ďakujem za stopercentnú účasť, kolegyne, kolegovia. 
 
 
 
 
 
–––––––––––––––––––––––––                                                         
     JUDr. Tomáš Abel, PhD., v.r.    Mgr. Zuzana Ďurišová, v.r. 
           primátor mesta              prednostka MsÚ  
      
 
 
 
 
 
 
             
  Ing. Jozef Auxt, v.r.                  Matej Garaj, v.r. 

overovateľ zápisnice                                                        overovateľ zápisnice   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Brezne, dňa 10.02. 2023          
                        Mgr. Janka Štulajterová,v.r.  

zapisovateľka 


